
Møte i fylkesbiblioteksjefskollegiet 

 
Tidspunkt: tirsdag 5.september, klokka 12 – 14   
Sted: Teams   
Til stede: Hildegunn Hestnes (Trøndelag), Heidi Hovemoen (Viken), Mette Kristin Gjerdrum (Vestfold og Telemark), Tone Nyseter (Innlandet), Birgit Larsen 

(Troms), Sunniva Knutsen (Finnmark), One Marthe Jostad Vik og Inger Lise Aarseth (Møre og Romsdal), Nina Stenbro (Agder), Anita Munch Kulset (Nordland), 

Britt Ellingsdalen (Rogaland), Knut Skansen (Oslo), Elin Golten (Vestland)  

Forfall:  

Møteleder: Agder 

Referent: Vestfold og Telemark 

 

 Sak Kommentar Inn-
meldt av  

Oppfølging / referat 
 

1 Formidling av forskningsbasert 

kunnskap i folkebibliotek 

 

(30 min) 

Gjest: OsloMet - Linn 

Kristine Kristensen, 

Roy Martin 

Kristiansen, Hege 

Undem Store, Tor 

Arne Dahl  

AU Presentasjon av prosjektlederne Linn Kristine Kristensen, Roy Martin 
Kristiansen, Hege Undem Store og Tor Arne Dahl.  
For info om prosjektet, se vedlagt PP.  
Fylkesbibliotekenes representanter i arbeidsgruppa møtte også. 
Prosjketleder tar kontakt med alle fylkesbibliotekkontaktene i løpet av 
oktober. 
Har du spørsmål eller innspill til prosjektledelsen, send dem en epost. 
 
 

2 Bibliotek24 IKS (10 min) Trygve Kikut AU  Se vedlagte presentasjon fra Trygve 
Oslo bystyre skal ha IKS orienteringen oppe i bystyret i september.  
Trygve inviteres inn til vårt møte den 19. oktober. 

 12.45 - 12.55 Pause   

3 Prosjektmidler NB Frist 14. november 
Nye retningslinjer 

AU Ingen endringer i utlysningsteksten eller vilkårene for tildelingen av midler. 



Usikkert hvilke forventninger NB har til fylkesbibliotekenes rolle, men vi 
antar at det ligger en forventning om at vi tar initiativ og koordinerer 
formidlingsprosjekter i samarbeid med folkebibliotekene i de respektive 
fylker. Det samme vil nok gjelde utviklingsmidlene. NB holder et 
informasjonsmøte 22. september kl 10.00. 

4 Fjernlån – nye retningslinjer  AU Mange av fyb. har hatt  informasjonsmøter/dialogmøter med bibliotekene. 

Resten skal avholde møter i nær framtid. Oppfatningene om felles 

retningslinjer varierer «der ute». Stor skepsis til forslaget om å utelukke 

pensumlitteratur fra fjernlånet. 

Deichman: Er i dialog med NB. Vil NB at Deichman skal ha en rolle som depot 

nr 2?  

5 Møte med NB 18. september (10 
min) 

 Britt Agenda – Utsatt. Ny dato er ikke satt. 
Fjernlån 
Prosjektmidler NB – nye retningslinjer 

Revidert nasjonal bibliotekstrategi 

6 Introduksjonskurs for nye 

biblioteksjefar (5 min) 

 One Møre og Romsdal har vurdert at de ikke ønsker å stå som arrangør av et 
nasjonalt kurs for nye biblioteksjefer. Også usikkert om de har kapasitet til å 
utvikle dette til et elæringskurs. Rogaland bidrar gjerne inn i dette arbeidet.  
Rogaland ønsker å invitere til et digitalt, nasjonalt kurs med utgangspunkt i 
dette kursinnholdet. Ber alle de involverte fylkesbibliotekene (som har 
bidratt til innhold) om tilbakemelding på at dette er ok.  
 

7 Håndtering av kontroversielle 
grupper/tema i bibliotek (5 min) 

 Elin Initiativ fra NBF om å sette ned en bredt sammensatt gruppe for å jobbe 
med dette. NBF har arrangert et møte med deltakelse fra hele feltet. Det ble 
nedsatt en bredt sammensatt arbeidsgruppe som skal jobbe videre med 
temaet. Elin er fyb. kollegiets representant i gruppa.  
 

 Hvordan er synligheten av samisk 
litteratur ute i folkebibliotekene? 

Trøndelag  Samisk litteratur bør synliggjøres/formidles i bibliotek over hele landet. 
Nordland har engasjert 2 formidlere fra Sametinget som kan forspørres om 
engasjement andre steder i landet. Inviteres til et møte i 
fylkesbiblioteksjefkollegiet.  



 Grunnskolebibliotek   Er det noen som har erfaring fra arbeid med en plan for bibliotek i 
grunnskolen? 

 Neste møte:    

 Bibliotekkampanjen Ønske fra Viken om 
at vi oppretter en 
fast gruppe som 
jobber sammen om 
kampanjer/andre 
tiltak i fortsettelsen.  

AU  

 Innkjøp av biblioteksystem - 
brukergruppe 

 AU  

 Kompetansebanken 
 

Gjest: Marius 
 

AU  

 Kartlegging av aktivitetsnivå og 
ressursbehov i folkebibliotek ( 

Gjest: Marius 
 

AU  

 Honorar ved oppdrag mellom 
folkebibliotek 

 Tone Honorar i forbindelse med kompetansedeling mellom fylkene. Hvis ansatte i 
fylkesbibliotek tar oppdrag i forbindelse med kurs og konferanser mellom 
fylkene, skulle vi hatt en lik policy med tanke på honorar? 
  
Jeg tenker at så lenge vedkommende bruker arbeidstiden sin så behøver vi 
ikke å ta honorar. Reise og opphold må jo selvfølgelig dekkes. Denne 
diskusjonen kommer opp med jevne mellomrom, og jeg syns alltid det er 
vanskelig å konkludere. 
 

 Samiske litteraturformidling og 
bibliotektjenester  

 Anita  

 Bibliotek24  Mette 
 

Planer for videre arbeid og utvikling 

 


